
Zápisnica 
z prvého mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 3. marca 2011 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
 
 
Prítomní poslanci:  Marian Rác, Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl, Martin Tonhauser,  
Marek  Buch,  Ing. Stanislav  Beňo, Milan Cabánek, Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
 
Počet prítomných občanov: pätnásť 
 
 
Program : 
1/ Otvorenie a schválenie programu rokovania 
2/ Procedurálne otázky : 
    - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania 
    - voľba návrhovej komisie 
    - voľba overovateľov zápisnice 
    - menovanie zapisovateľa zasadnutia 
3/ Zmluva o MHD pre rok 2011 
4/ Zabezpečenie realizácia projektu „ Kanalizácia obce Lužianky I. a II. etapa“ 
5/ Úhrada finančnej spoluúčasti na financovaní projektu „Separovaný zber a zhodnocovanie 
    biologicky rozložiteľných odpadov“ 
6/ Diskusia 
7/ Návrh na uznesenie 
8/ Záver 
 
 
 Starosta obce otvoril prvé mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania 
schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 
odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Stanislav Beňo, Ing. Marián Vrabec. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Jozef Pagačovič,  
Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl ako aj program prvého mimoriadneho zastupiteľstva 
(všetci za) 
 
 Jozef Pagačovič informoval prítomných o stretnutí s riaditeľom fy Veolia, na ktorom 
sa zúčastnil spolu so starostom obce ohľadne autobusových spojov č.8 a č.21. Uviedol, že 
grafikon zostavuje Veolia dvakrát do roka. V prípade, že by obec chcela niektoré spoje zrušiť, 
musí  to oznámiť Veolii do 30. 06. príslušného roka, aby táto mohla zmeny zohľadniť 
v novom grafikone. Ďalej riešili zachádzanie autobusov na plochu pred Železničnou stanicou 
v Lužiankach. Riaditeľ Veolie ich uistil, že vodiči majú pokyn na takéto zachádzanie, ako aj 
zastavenie na každej autobusovej zastávke. Jozef Pagačovič informoval prítomných, že 
vyúčtovanie vykonávanej mestskej dopravy bude realizované prostredníctvom faktúry, ktorej 
podkladom bude kilometrovník. Milan Cabánek uviedol, že faktúra bude vystavená nielen na 
základe ubehnutých kilometrov, ale aj podľa frekventovanosti. Navrhol, aby bolo zvolané 
verejné zhromaždenie ohľadne mestskej dopravy,  kde by občania vyjadrili svoj názor. 
Zároveň navrhol, aby bola zmluva podpísaná len na I. polrok 2011 a po uplynutí tejto doby by 
sa vyhodnotila rentabilnosť spojov. Ing. Marián Vrabec uviedol, že obec má len dve 
možnosti, a to podpísať zmluvu s Veoliou na rok 2011 s navrhnutou sumou za vykonávanie 
mestskej autobusovej dopravy, alebo mestská doprava zanikne. K tomuto názoru sa pripojil aj  
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Ing. Vladimír Macánek, ktorý uviedol, že v súčasnosti nie je iná možnosť zabezpečiť dopravu 
občanov, len prostredníctvom Veolie. Ing. Stanislav Beňo uviedol, že s fy Veolia nie je 
spokojné ani mesto Nitra. Treba zvážiť, či zmluvu podpísať, nakoľko cena za vykonávanie 
mestskej dopravy každoročné rastie. Ing. Vladimír Macánek navrhol urobiť prieskum na 
prímestkých autobusoch ako sú vyťažené a či by nebola možnosť, aby sa naši občania 
prepravovali týmito autobusmi, v prípade, že linky č. 8 a č.21 budú zrušené. Obecné 
zastupiteľstvo po prerokovaní poverilo starostu obce uzatvorením Dodatku č. 4 k Zmluve 
o výkonoch vo verejnom záujme v mestskej doprave vykonávanej autobusmi zo dňa  
19. 03. 2007 na obdobie roka 2011, prostredníctvom fy Veolia Transport Nitra. Zároveň 
schválilo poskytnutie zálohových platieb vo výške 44 000,- € za poskytované služby v roku 
2011 v zmysle zmluvy (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo predloženie žiadosti o nenávratné finančné 
prostriedky na vybudovanie kanalizácie v Obci Lužianky. Ing. Stanislav Beňo chcel vedieť, či 
bude vypísaná verejná súťaž na výber dodávateľa na zhotovenie kanalizácie. Starosta obce mu 
odpovedal, že áno. Milan Cabánek chcel vedieť aká bude finančná odmena pre firmu, ktorá 
projekt pre získanie NFP vypracuje. Starosta obce uviedol, že ich odmena bude 5 000,-€, ale 
len v prípade, že projekt bude úspešný a obec NFP získa. Obecné zastupiteľstvo schválilo 
výšku celkových výdavkov na projekt v hodnote 6 712 500,- € ; výšku oprávnených výdavkov 
na projekt v hodnote 6 712 500,-€ ; výšku spolufinancovania Obcou Lužianky v hodnote 
335 625,-€, čo je 5% z oprávnených výdavkov na projekt a spôsob spolufinancovania 
z vlastných zdrojov, dokladovaný výpismi z účtov (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie rozhodnutie Ministerstva životného 

prostredia SR o schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre žiadateľa  
„Ponitrianske združenie obcí pre separovaný zber a nakladanie s odpadmi“ vo výške 
9 682 953,14 €, pričom výška celkových výdavkov projektu bola stanovená na sumu 
10 192 582,25 €. Ponitrianske združenie obci pre separovaný zber je povinné zabezpečiť 
z vlastných zdrojov rozdiel medzi celkovými oprávnenými nákladmi a schváleným 
nenávratným príspevkom. Nakoľko  Obec Lužianky je členom tohto združenia a zaviazala sa 
uznesením č. 44/2009  a č.45/2009 spolupodieľať  na uplatňovaní cieľov pre uvedený projekt, 
Ponitrianske združenie požiadalo obec o 5% spolufinancovanie projektu vo výške 17 259,21€. 
Toto spolufinancovanie je podmienkou na podpísanie zmluvy s Ministerstvom životného 
prostredia SR na získanie nenávratných finančných prostriedkov. Milan Cabánek uviedol, že 
požadované finančné prostriedky by sa nemali vyplatiť združeniu vopred,  ale obec by ich 
mala vyplácať postupne. K tomuto názoru sa pripojil aj Ing. Stanislav Beňo. Ing. Vladimír 
Macánek chcel vedieť od Milana Cabáneka, čo obsahuje zmluva s Ponitrianskym združením 
pre separovaný zber, ktorá bola podpísaná v minulom volebnom období. Milan Cabánek ho 
v krátkosti oboznámil s obsahom zmluvy. Po prerokovaní tohto bodu obecné zastupiteľstvo 
schválilo spolufinancovanie projektu Ponitrianskeho združenia pre separovaní zber vo výške 
17 259,21€ (zdržal sa Milan Cabánek, ostatní za). 
 
 V diskusie Milan Cabánek informoval o sťažnostiach občanov na Teslovej ulici na 
kamene umiestnené pred rodinnými domami niektorých občanov. Tieto treba dať odstrániť. 
Ďalej chcel vedieť, či je podpísaná zmluva na prekládku verejného osvetlenia a rozhlasu. 
Starosta obce uviedol, že s fy Elcomp, ktorá bude robiť prekládku verejného osvetlenia 
a rozhlasu zmluva zatiaľ nie je podpísaná. Túto prekládku bude financovať obec, nakoľko 
verejné osvetlenie a rozhlas nie je majetkom elektrární. Mária Kisá chcela vedieť, prečo sa 
menia stĺpy. Starosta obce uviedol, že prešla ich životnosť. Mária Kisá upozornila, že treba 
elektrikárov kontrolovať, lebo v minulosti v ich rodinnom dome pri výmene stĺpov zapojili 
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nesprávne káble. Ďalej chcela vedieť, prečo dostávajú občania nad 70 rokov len 5 ks lístkov. 
Starosta obce uviedol, že aj v minulosti dostávali občania len 5 ks lístkov. Ivan Balko 
poukázal na zablatenie Radošinskej ulice pri výmene elektrických stĺpov. Norbert Biháry sa 
sťažoval na hluk a znečisťovanie Obežnej ulice traktormi fy RADAR Zbehy. Traktory 
poškodzujú domy. Už niekoľkokrát mu praskli sklá na oknách. Obecné zastupiteľstvo 
požiadalo starostu obce o prešetrenie tohto stavu. Norbert Biháry chcel vedieť, prečo nemôžu 
parkovať osobnými automobilmi na ulici pred svojimi domami. Starosta obce uviedol, že 
cesta je úzka a potom nemôžu iné autá ani traktory po Obežnej ulici prejsť. 
  

Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil prvé mimoriadne zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
 
       __________________   ____________________ 
                              Ing. Stanislav Beňo    Ing. Marián Vrabec 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 
 
 
 


